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Kommunfullmäktige 

Svar på interpellation av Christina Ståldal (-) om fotbollsplaner i 

Boo 
 
Frågorna i interpellationen handlar om fotbollsplaner i Boo. 
1. Kommer en eller flera planer att anläggas på Porsmossen och i så fall när?  
2. Kommer Orminge bollplan byggas ut till en fullstor 11-spelarplan och i så fall när?  
3. Kommer befintlig 5-spelarplan nedanför Utövägen i Centrala parken i Orminge att 
byggas ut till en 7-spelarplan med konstgräs och i så fall när?  
4. Kommer kommunen att söka ett samarbets- och nyttjanderättsavtal med Tollare 
folkhögskola om att utveckla skolans befintliga plan till en fullstor 11-spelaplan disponibel 
för närliggande skolor och föreningslivet eftermiddagar och kvällar under normal 
fotbollssäsong och i så fall när?  
 

Mitt svar är följande: 

 
1. Att bygga fotbollsplan på Porsmossen är behäftat med två utmaningar. Platsen 

används för att förvara snö vid stora snöfall. Att placera snön på annan plats 
utreddes 2019 utan att finna en ersättningsplats. I juni 2023 gav Alliansen 
tjänstepersonerna på nytt uppdraget att försöka lösa snöhanteringen på annan plats. 
Efter ny ansats har man nu funnit ett annat sätt att lösa snöhanteringen vilket skulle 
möjliggöra för ett genomförande redan i år. 
 
Den andra utmaningen som lyfts är att NVOA har en spillvattenledning som korsar 
ytan. Ledningen är väldigt stor och tar hand om spillvattnet för Saltsjöbaden, 
Fisksätra och Boo. Ledningen är från 1972 och i dåligt skick och ledningsägaren 
bedömer att det är risk att den går sönder. Det pågår nu ett arbete med att ta fram 
ett förslag på den bästa och på sikt mest hållbara lösningen och därtill även en 
tidplan. Jag kan därför inte i dagsläget svara på när exakt i tid en fotbollsplan kan 
vara byggd på Porsmossen.  

 
2. Orminge bollplan planeras byggas ut till en 11-spelareplan under hösten 2024.  

 
3. Platsen nyttjas som bouleplan och som karnevalsplats för Ormingekarnevalen. I 

kommunstyrelsen den 12 juni 2023 beslutades att utvecklingen av fotbollsplanen i 
Centrala parken skulle få anstå i avvaktan på kartläggande om hur planen används 
för övriga aktiviteter. Planen behöver alltså utredas vidare innan ett ev. beslut fattas 
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om att göra om den. En första bedömning anger att det finns påtagliga utmaningar 
med att bedriva karnevalverksamheten på konstgräs utan att mattan får avsevärda 
skador. Om och hur vi överbryggar den utmaningen på bästa sätt återstår att se. Jag 
förväntar mig att det ska finnas underlag för ställningstagande under hösten. 
 

4. Tollare folkhögskola vill utvecklas och utreder därför möjligheten att göra om sin 
befintliga naturgräsplan till en konstgräsplan. Folkhögskolan är mitt uppe i en 
fastighetsöverlåtelse och omorganisation och planerna är än så länge på idéstadiet. 
Kommunen är en samtalspart i detta utvecklingsarbete.  

 
  

 

Karin Teljstedt (KD) 

Fritidsnämndens ordförande 
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